

Projektpräsentationen | Project Showcases



Fotograf: Mattias Krüger-Pillath

**Redner | *Speaker* ▶ Matthias Beinlich**  
**Commercial Director / Prokurist, *Authorised Officer*,**  
**b'mine hotels GmbH**

Geboren am 20.02.1978 in Berlin, wuchs Matthias Beinlich in Pankow auf und ist dort mit seiner Frau und seinen 2 Kindern immer noch Zuhause. Seine berufliche Laufbahn begann er nach dem Abitur mit einer klassischen Berufsausbildung zum Hotelfachmann im Kempinski Hotel Bristol Berlin. Nach einigen Stationen in verschiedenen Hotels in der Reservierung und dem Verkauf, verbrachte er über 10 Jahre seines Berufslebens bei Meliá Hotels International im Sales & Marketing. Seit 2018 ist Matthias Beinlich als Commercial Director und mittlerweile Teil der Geschäftsführung an der Entwicklung und dem Aufbau der neuen Hotelgruppe b'mine hotels beteiligt.

*Born on 20th February 1978 in Berlin, Matthias Beinlich grew up in Pankow, where he still lives together with his wife and 2 children. After graduating from high school, he began his career with an apprenticeship becoming a fully trained hotel clerk at the Kempinski Hotel Bristol Berlin. After several positions in various hotels in reservation and sales, he spent over 10 years of his professional life at Meliá Hotels International in Sales & Marketing. Since 2018 Matthias Beinlich has been involved in the development and structuring of the new hotel group b'mine hotels as Commercial Director and meanwhile as part of the executive management.*